
Referat FAU-møte Manglerud skole 
Dato og sted: 13.11.2023, Manglerud skole 

Antall deltakere: 37 

Referent: Marthe Stiansen Ökvist, leder FAU 
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Saker: 

1. Velkommen 
Referat fra FAU-møtet 25.09.2023 blir ettersendt.  

2. Rektor informerer 

Fellesarrangement på trinnet 
Rektor minner om at er dette for å skape felleskap og at det må planlegges.  

Driftsstyret – trenger to nye foreldrerepresentanter til dette 

Rektor informerte om hva driftsstyret er. Alle skoler i Oslo har et driftsstyre. 

Gjennom ordningen med driftsstyrer ønsker Osloskolen å: 

- styrke det lokale selvstyret ved å overføre ansvar og myndighet til den enkelte skole  

- legge forholdene til rette for optimal bruk av skolens samlede ressurser 

- gi brukerne og de ansatte reell innflytelse på skolens samlede virksomhet 

- legge forholdene best mulig til rette for å nå målene i læreplaner og annet planverk 

Driftsstyrets oppgaver er fastsatt i reglementet. Hovedoppgavene er å ha ansvar for:   

- å vedta skolens budsjett og disponere dette innenfor tildelte rammer 

- å vedta strategisk plan for skolen 

- å behandle resultater fra nasjonale og kommunale prøver 



- å behandle resultater fra brukerundersøkelser 

- å påse at skolen driver skolebasert vurdering 

Skolemat 
Frelsesarméen leverer mat til skolen. Elevene liker maten veldig godt. Suksess fra dag én. Veldig 

populært. Kjøttfritt. 

Telefoner til ansatte – innmeldt spørsmål 
Innspillet var at lærerne burde får mobiltelefoner fra jobben slik at de slipper å bruke sin private 

mobiltelefon. Hensikten er at det skal være mulig å nå lærerne i skoletiden. Rektor informerte om at 

lærerne ikke kommer til å få ansattelefoner. Læreren skal ikke ta telefoner når de underviser. 

Skolemelding ser lærerne fort. Om det haster, ring kontoret, så vil de ta kontakt med lærer. Rektor 

mener at det finnes mer enn nok kanaler for å få tak i læreren. 

Klokke på bygget til 1. - 4. trinn - innmeldt spørsmål 

Innspillet var at klokka ikke fungerer og aldri viser riktig tid. Rektor opplyste om at den ødelagte klokka 

er meldt inn til Oslobygg sammen med andre ting skolen gjerne ønsker fikset. Har så langt ikke blitt 

prioritert av Oslobygg. Skolen sender en ny purremelding.  

1 til 1 digital enhet fra august 2024 
Manglerud er én av tre-fire skoler i hele Oslo som ikke har 1-til-1 digital enhet. 2020 var siste frist for å 

ha kjøpt inn dette. Rektor har fått siste utsettelse til august av Utdanningsetaten. Det er veldig viktig at 

skolen, sammen med foreldre og lærere, finner ut av hvorfor vi vil ha det og hva vi skal bruke det til. 

Skolen holder på å skape en pedagogisk plattform sammen nå. Plattformen skal nedfelle de to-tre felles 

ting – hvilket læringssyn vi har felles. Plattformen skal si hva Manglerud skole skal bruke digitale enheter 

til. Elevene har krav på digital kompetanse. Skolen har satt ned en gruppe (lærere)  og knytter også til seg 

ressurser fra læringsdigital gruppe fra Utdanningsetaten. Skolen skal lage plattformen fra januar – juni. 

Digitale enheter skal ikke erstatte bøker og elevene skal ikke legge vekk penn og papir. Digitale enheter 

skal være et verktøy i det skolen har lyst til å få til.  

Budsjett: Utdanningsetaten dekker investeringskostnaden. Apper og oppdateringer dekker skolen selv. 

Det blir en blanding mellom fysiske og digitale verktøy. Skolen initierer dialog med FAU utpå vårparten. 

Har ikke landet på om det er iPad eller PC. 

Skolen informerer alle foreldre felles nå før jul om dette via Skolemelding. Hva er føringene, hva skjer og 

når skjer det. Skal også opplyse om hvor folk skal komme med innspill, kommentarer, meninger etc.  

Innspill fra FAU – meldt til rektor etter møtet: 

- Foreldrekontroll – innstillinger: FAU mener at alle enhetene bør ha det. FAU ber skolen om å 

vurdere dette eksplisitt og at skolen er tydelige på hva som er rammer/føringer. 

- Ber om at skolen er tydelige på hvem som har ansvaret for den digitale enheten.  

o Når det gjelder skader, lading, frakt til og fra skolen. 

o Er det foreldrene eller skolen? 

 



Gratisprinsippet - skoleturer 

Skolen har ikke fått oppdatering fra Utdanningsetaten ennå.  

3. Økonomistatus FAU 
Økonomiansvarlig Stefan Nilsen informerte. 

4. Valg av foreldrerepresentanter til driftsstyret 
Foreldrerepresentanter til driftsstyret for to år: 

- Marthe Stiansen Ökvist 

o Valgt ved akklamasjon 

- Janine Gulliksen 

o Valgt ved akklamasjon 

Vara foreldrerepresentanter til driftsstyret for to år: 

- Stefan E. Nilsen 

o Valgt ved akklamasjon 

- Cecilie Benediktsson 

o Valgt ved akklamasjon 

5. Innmeldte saker 

Natteravn: evaluering av rekruttering 

Monica fra natteravngruppen innledet om hvorfor vi ønsker å evaluere rekrutteringen av natteravner:  

- Det “vanskeligste” med å organisere natteravning er rekruttering.  

o I fjor opplevde vi at det var vanskelig å få natteravner fra klassene, og vi så at de som var 

FAU-representanter slet med å rekruttere 

- Derfor jobbet vi mye med rekruttering i fjor: 

o Laget bedre tekster 

o Laget rutiner for å minne FAU-representantene om å rekruttere 

o Fikk snakke på siste foreldremøte for 4. trinn  

o Osv. 

- Aller sist gjorde vi noen grep for neste års natteravner (som er nå) : 

o Lagde ferdig vaktliste over hvem som skal gå når før sommerferien 

o Sendte den ut til FAU-representantene og oppfordret til å bruke foreldremøtene til å 

rekruttere 

o + Når vi fikk høre at det skulle være felles foreldremøter for trinnene, kastet vi oss rundt 

og fikk deltatt på disse 

- Nå ønsker vi å evaluere hvordan dette gikk for dere, for å kunne finpusse opplegget enda mer 

- Vi ser at noen klasser har klart å få natteravner til alle vaktene sine, mens andre mangler mange  

- Vi vil gjerne at dere prater sammen nå i tre minutter, og tenker på spørsmålene: 

o Hva fungerte eller fungerte ikke for dere og hvordan rekrutterte dere? 

o Har dere innspill til hvordan rekruttering evt. kan bli enda bedre neste år? 

- Vi vet at noen av dere er på 1-4 trinn (og dermed ikke har natteravning), men dette med 

rekruttering er jo egentlig universelt.    

 



- Erfaringen er at grepene som ble gjort i vår har vært vellykkede og man har ikke startet 

skoleåret med å mase.   

Innspill fra FAU:  

- Lettere å få folk til å gå det trinnet sin dag. Lettere å få til onsdagen enn på fredag. Relevant å gå 

når det er ditt barns aldersgruppe som er ute.  

- Foreldremøte: få beskjed om at listen skal fylles opp – ikke et valg – bra at det er slik.  

- God ide at natteravngruppa er på foreldremøtene.  

- Fjerne alle usikkerhetsmomenter for de som skal gå. Hva gjør man egentlig? Hvor skal man gå? 

- Viktig å være på foreldremøte til 4. klasse på våren. Natteravngruppa og daværende 4. trinn 

mener det var en suksess. 

- Viktig å delta selv om ditt barn ikke er på klubben. Jobber for hele miljøet.  

- Hva skal man gjøre om man ser noe som skjer?  

Fra elevrådet: gi 7. trinn mulighet til å kjøpe skolegensere? 

- Skolens ledelse har ikke noe imot at 7. trinn også får mulighet til å kjøpe skolegensere, men 

ønsker å høre hva FAU mener om det først.  

- FAU-representantene for klasse 7B og 7C har gjort en spørreundersøkelse, og det er flertall for å 

gi 7. trinn mulighet for å kjøpe skolegensere.  

Vedtak: FAU melder til rektor at det er ok for oss at 7. trinn får mulighet til å kjøpe skolegensere.   

6. Eventuelt 
Arbeidsgruppene Skolemiljø og pedagogikk og Skoleball og vitnemålsutdeling mangler kontaktperson.  

- Kontaktperson Skolemiljø og pedagogikk: Kjersti P. Ruben 



- Kontaktperson Skoleball og vitnemålsutdeling: Cecilie Benediktsson 

7. Informasjon fra arbeidsgruppene 

AKS 
Møte gjennomført i dag 13.11 med Aks-leder. Her fikk vi en orientering om status på Aks og 

aktivitetstilbud for de ulike trinnene, og fikk gitt tilbakemeldinger om utfordringer ved oppstart og 

tilvenning for første trinn.  

Mye på grunn av gratis kjernetid har deltakelsen på Aks økt. I år er det over 400 elever på Aks (inkludert 

internasjonal linje) av en total på kanskje 500 elever - dette betyr at rundt 80% av 1-4 trinn deltar. Med 

gratis deltidsfinansiering av kommunen betyr det at 2 000 kroner av totalprisen på 3 300 for en 

fulltidsplass, dekkes av kommunen. Effekten er at økonomien på Aks har blitt bedre. 

Når det kommer til tilvenning og oppstartsutfordringer for første klasse er Aks-leder godt kjent med 

problemstillingene. Selv med optimal bemanning er det langt unna å være den dekningen voksen:  barn 

som man er vant til fra barnehagen, og et nøkkelpoeng er hvordan man kan gjøre barna klare for 

overgangen før den kommer. På Linderud Aks har de forsøkt en prøveordning med overgangslærer, som 

tilbrakte vårhalvåret rundt på barnehagene, og høsthalvåret på Aks, før rotasjon tilbake til barnehagene 

- slik at barnehagebarna fikk med seg et kjent ansikt over på Aks. Aks-leder forhører seg her om dette er 

en løsning som kunne latt seg realisere på Manglerud. 

Vi tok også opp utetid om morgenen som en potensiell utfordring for vinteren. Aks-leder forsvarte dette 

med ressurssituasjonen og sa at planen var å holde på denne ordningen hele skoleåret  for å optimalisere 

bemanningen på ettermiddagsvaktene når det er desidert flest barn innom. 

Natteravn 

Vi er godt i gang med natteravning for skoleåret 2023-2024. Vi har fordelt ansvaret for oppfølging av de 

forskjellige ukene på medlemmene i natteravngruppen slik at vi følger opp 3 uker hver. Det er fortsatt 

noen klasser som mangler natteravner på noen dager. Vi har fulgt opp med de som hadde registrert e-

postadressen i FAU-listen, men det manglet noen, forhåpentligvis er de oppdatert i FAU-listen nå slik at 

vi får kontakt med dem. Hvis man er i tvil om klassen sin har stilt med natteravner, er det bare å ta 

kontakt! 

Skolemiljø og pedagogikk 

Skolemiljø og pedagogikkgruppa har undersøkt diverse muligheter for å hente inn eksterne til å bidra til 

å forebygge mobbing. Dette i forbindelse med innvilgelse midler. Det sagt ønsker gruppa også å komme i 

dialog med rektor og elevrådet for å høre mer om hva de tenker er lurt og hvordan de ønsker å bruke sin 

tildelte del (vi har da forstått det slik at skolen fikk en del og FAU en annen). Ønsker videre å se om vi 

skal jobbe sammen for felles tiltak eller kjøre to separate løp.  

Trafikksikkerhet, idrett og uteområder 
Ingen oppdatering. 

Skolehagen 



Skolehagegruppa evaluerer etter høstfest for 1.-4. trinn i skolehagen og fortsetter å ha dialog med 

skolen. Søknad om penger til universell utforming (rullestoltilgjengelig skolehage) er innsendt 

Sparebankstiftelsen, og vi venter på svar. Dugnadsdatoer for vår og høst -24 er satt og kommuniseres ut 

i Facebookgruppa (“Manglerud skoles skolehage” - åpen for alle!). Vi trenger flere foreldre med litt 

kunnskap om for eksempel beskjæring - dugnad planlegges til våren. 

17. mai 

Ingen oppdatering. 

Skoleball og vitnemålsutdeling 
Har avholdt ett møte for å starte planleggingen. Opprettet en egen ballkomité. Trenger derfor at alle 

medlemmene av ballkomitéen, selv om de ikke sitter i FAU, er medlem av FAUs team.  

8. Møteslutt og videre gruppearbeid 
Gruppene jobber videre. Møteslutt kl 20.00. 


